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1. Öppning 
Ola hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 
2. Godkännande av dagordningen 

Det utsända förslaget till dagordning godkändes. 
 
3. Senaste protokoll (050504, ) 

Senaste protokollet från telefonmöte 050504 godkändes och lades till handlingarna.  
 
4. Presidiemötet 
Presidimötets dagordning gicks igenom och förbereddes. 
 
5. Nordiskt symposium 2006 
Det tidigare diskuterade ramprogrammet från Danmark kommer att presenteras för 
presidiemötet. Beslöts att särskilt lyfta frågorna om språk, tidpunkten för presidiemötet samt 
inriktning på kvällsarrangemanget under söndag kväll.  

 
6. Nordisk miljömärkning - Svanen 
Mötet diskuterade förutsättningarna för att fjärrvärme ska kunna ingå i den nordiska 
miljömärkningen Svanen. Heikki Koivisto kunde ge en bakgrund från tidigare diskussioner 
med Svanen-organisationerna. Bland annat har Svanens regler för finansiering tidigare gjort 
systemet orimligt dyrt för fjärrvärmeföretag. Mötet var enigt om att rekommendera 
presidiemötet att ställa sig positivt till att branschen inleder en ny process för att undersöka 
möjligheterna för Svanen-märkning, under de förutsättningar som nu tycks vara möjliga.  

 
7. Nordvärmestatistik 2003 
Ola presenterade det webbaserade statistikinsamlingssystem som Svensk Fjärrvärme har 
utvecklat. 
 



Konstaterades att alla nu levererat statistik för år 2003, men att där fanns vissa brister i 
siffrorna. Dessa bör rättas till för att sedan kunna göra en sammanställning med diagram 
enligt tidigare. 
 
8. Euroheat 

Läget i Euroheat diskuterades. Bland annat lanserade Jörgen idén om att utvidga 
Euroheats presidium till tre personer, vilket alla enades om att ta upp med presidiet. 
 

9. Aktuellt från länderna 
Denna fråga behandlas på presidiemötet. 
 

10. Övriga frågor 
Inga övriga frågor fanns att behandla. 

 
11. Kommande möten 

Nästa möte blir ett telefonmöte den….. 
 
12. Avslutning 

Ola tackade alla för aktivt deltagande och avslutade mötet. 


